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Protokół nr 7/2015 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 7 września 2015 r. 
 

 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 12
30  

dokonał Przewodniczący Komisji, 

pan Patryk Kaźmierczak, który na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w posiedzeniu uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku  

z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik 

nr 1do protokołu.   

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2015 r. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 
 

Ad. 1 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2015 r. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Proszę o przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za I półrocze 2015 r. 
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Przedstawiła następujące informacje: 

-  o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2015 r., 

- o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2015 r., 

- o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej  

w Inowrocławiu za I półrocze 2015 r., 

- o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego-Centrum Kultury  

za I półrocze 2015 r. 

Przedstawione informacje stanowią załączniki do protokołu XII sesji Rady 

Miejskiej z dnia 22 września 2015 r. 

 



Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Czy opisana na stronie 6 charakterystyka poszczególnych zadań jest na dzień  

30 czerwca 2015 r. 
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Tak.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze inne pytania? 
 

Stanisław Skoczylas: 

Str. 60 tabela dot. transportu i łączności, pkt 1 - lokalny transport zbiorowy. 

Dlaczego jest tak małe wykonanie planu? 
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Na str. 61 jest szczegółowy opis, z którego wynika, że na tę kwotę przypada 

refundacja ulg i zwolnień z tytułu przewozu osób środkami komunikacji 

miejskiej i przewozu osób niepełnosprawnych.  
 

Stanisław Skoczylas: 

Dlaczego jest tak małe wykonanie? 
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Trudno mi powiedzieć. 
 

Stanisław Skoczylas: 

Str. 97 w tabeli pozycja nr 5 remonty cmentarzy, dlaczego jest zapisana kwota  

0 zł, w wykonaniu? 
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

W ramach tego zadania przeprowadzono prace przy renowacji obelisku Ofiar 

Zbrodni Hitlerowskiej u zbiegu ulic Sikorskiego i Kopernika, uregulowanie 

kwoty 16 486,26 zł nastąpiło w lipcu br, a to jest sprawozdanie na dzień  

30 czerwca 2015 r. 
 

Marek Słabiński: 

Mam pytanie dot. dochodów z podatku CIT. Z uwagi na fakt, że zmieniają się 

przepisy i niektóre spółki będą musiały płacić podatek, czy robiono symulację 

jakie z tego tytułu ewentualnie mogą być wpływy do budżetu? To jest dość 

ważna kwestia.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Chciałbym zwrócić uwagę, że w tym punkcie omawiamy sprawozdanie  

za I półrocze 2015 r. Projekt budżetu na rok 2016 będziemy omawiać  

w listopadzie, wówczas będzie mógł pan wrócić do tego tematu.  

 

 



Czy są jeszcze inne pytania? Nie widzę. Przechodzimy do przegłosowania 

każdej informacji z osobna. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2015 r.? 
 

głosowanie: za – 2, przeciw - 1, wstrzym. się - 1 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2015 r.? 
 

głosowanie: za – 2, przeciw - 1, wstrzym. się - 1 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu  

za I półrocze 2015 r.?  
              
głosowanie:     za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za I półrocze 2015 r.?  
 

głosowanie: za – 2, przeciw - 0, wstrzym. się - 2 
 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Ad. 2 

Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

W tym punkcie spraw nie było. 

 

Ad. 3 

Sprawy bieżące. 

Nie było.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji o godzinie 13
10

. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Patryk Kaźmierczak 

 

 
Protokółowała: 

 

Justyna Gaczkowska 

 


